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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pusté Čemerné konaného dňa 
09.02.2022 o 18:00 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, spoločenská sála.  

 
Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce  

Prítomní 
poslanci:  

Iveta Holejová – zástupkyňa starostu  
Ing. Tomáš Melega 
Štefan Mikloš 
Igor Slepak 

Ospravedlnený 
poslanec: 

Gabriel Hricik 
 
 

Ostatní prítomní:  Filoména Hakošová – kontrolór obce  
 
 

Návrh programu 
rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Schválenie podania žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku z Fondu na podporu športu v rámci výzvy „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ na projekt 
Multifunkčný športový areál Pusté Čemerné a dofinancovania.  

6. Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2022 -2023   
7. Správa o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2021 
8. Rôzne 
9. Záver 
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1. Otvorenie:  Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Juraj Jevin, ktorý 
informoval prítomných, že obecne zastupiteľstvo zvolal v súlade s rokovacím 
poriadkom do 14 dní po poslednom rokovaní, ktoré bolo neuznášania schopné. 
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je tento krát uznášania 
schopné, z celkového počtu 5 poslancov sú prítomní 4. 
Návrh programu rokovania obdŕžali poslanci e-mailom, aj v papierovej forme do 
schránok. 
  

 
2. Voľba 
návrhovej 
komisie, 
zapisovateľa a 
overovateľov 
zápisnice 

Starosta na úvod rokovania určil Filoménu Hakošovú za zapisovateľku  a navrhol 
poslancom členov:       

- Návrhovej komisie v zložení: I. Holejová, I. Slepák, T. Melega    
- Overovateľov zápisnice: Š. Mikloš, T. Melega 

 
Starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo sa 
0, nehlasoval 0  
 
Návrh bol prijatý.  
 

 
3. Schválenie 
programu 
zasadnutia 
obecného 
zastupiteľstva 

Starosta informoval poslancov o návrhu programu rokovania zastupiteľstva.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
 
Keďže nepadol žiaden návrh na doplnenie či zmenu programu, dal o programe 
hlasovať tak, ako bol navrhnutý v pozvánke.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo sa 
0, nehlasoval 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s predloženým 
návrhom.  
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4. Kontrola 
plnenia uznesení 
 

Starosta informoval poslancov o: 
 Spracovanom zápise do kroniky, ktorý bol zaslaný poslancom, minimálne 

pripomienky boli konzultované s kronikárom. 
 Informoval tiež, že sa pracuje na dokončení popisu stavu budovy Domu 

nádeje.  
 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto ďalší do diskusie neprihlásil, starosta ju ukončil a dal hlasovať 
o návrhu uznesenia. 
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
informáciu o plnení uznesení. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4  –  I. Holejová,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

5. Schválenie 
podania žiadosti 
o poskytnutie 
nenávratného 
finančného 
príspevku z 
Fondu na 
podporu športu v 
rámci výzvy 
„Výstavba, 
rekonštrukcia a 
modernizácia 
športovej 
infraštruktúry“ 
na projekt 
Multifunkčný 
športový areál 
Pusté Čemerné a 
dofinancovania. 

Starosta informoval poslancov, že na základe uznesenia č. 76/2020 z 09.10.2020 
podal 31.1.2022 žiadosť o dotáciu na vybudovanie Multifunkčného areálu 
v Pustom Čemernom z Fondu na podporu športu.  
Areál ma obsahovať multifunkčné ihrisko a prvky workautu. V projekte došlo 
k úpravám tak, aby sa znížili finančné nároky a zvýšila ich efektivita, preto došlo 
k zmenšeniu ihriska a pridaniu spomínaných prvkov. 
Celková investícia predstavuje sumu 113 700 € pričom dofinancovanie 
predstavuje 40% z tejto sumy. Starosta konštatoval, že si uvedomuje, že ide 
o značné spolufinancovanie, pripomenul poslancom, že sa podarilo splatiť uver 
v hodnote 20 000,-€ za 3 roky, pričom obec pritom dokázala vytvoriť rezervu pre 
financovanie aj iných projektov.  
Starosta informoval, že spolufinancovanie chce riešiť kombináciou čerpania 
vlastných zdrojov a úverom. Obec dnes má možnosť čerpať uver do výšky 62 000 
€, pričom samotná výška čerpania sa určí na základe stavu iných podaných 
projektov.   
Ďalej informoval, že v nedeľu 6.2. zvolal pracovné stretnutie, kde chcel 
poslancom, ktorí mali k danej problematike otázky a nie správne informácie, 
odpovedať na všetky pripomienky, ktorej sa nezúčastnili ani v iných termínoch. 
Tiež poslancom pripomenul, že obec mladne a je potrebné investovať aj do iných 
oblastí života, ako tomu bolo v minulosti.  
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Tiež poslancom predstavil tabuľku krytia plánovaných projektov, keďže sa podľa 
neho v poslednej dobe šírili nezmysli ohľadne ich financovania, konštatoval, že je 
mu ľúto, že namiesto diskusie s nim sa fabulovalo a nehovorili sa fakty.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
Do diskusie sa prihlásili poslanci: 
Š. Mikloš pripomenul poslancom minulosť, keď už raz bola obec zaťažená veľkým 
úverom a boli to zle časy a nechce, aby sa tato situácia opakovala, že treba využiť 
iné výzvy. Pripomenul tiež iné dôležitejšie projekty, ktoré je potrebné v obci 
riešiť. 
 
I. Slepak konštatoval, že projekt je nevhodné umiestnený a aj keď je dlhodobo 
pripravovaný, podľa jeho slov vznikol len z futbalovej eufórie, ktorá v obci bola 
v minulosti a ta už pominula. Nepozdávajú sa mu chýbajúce sociálne zariadenia, 
infraštruktúra k ihrisku. Je to zlá a pridrahá investícia. Je potrebné riešiť havarijný 
stav Domu nádeje.  
Tiež konštatoval, že by sa pol roka pred voľbami nemala riešiť takáto investícia 
a už vôbec nie uver, je to politický nepriechodné.  
 
T. Melega sa najskôr poslanca I. Slepaka spýtal, či vôbec žije v tejto obci lebo jeho 
pripomienky sú zvláštne.  Nechápe, čo má nejaká futbalová nálada spoločné 
s multifunkčným ihriskom, ktoré sa dlhodobo už niekoľko rokov rieši.    
Tiež konštatoval, že navštívil už nakoľko multifunkčných ihrísk no pri žiadnom 
nebolo sociálne zariadenie, čí iné služby.  
 
Poslankyňa I. Holejová poznamenala, že obec za posledné obdobie omladla a je 
v nej viac deti, po investíciách do cintorína si obec zaslúži investície aj do 
športovej oblasti. Na multifunkčné ihrisko sa pritom čaká už niekoľko rokov, nie je 
to projekt, ktorý vznikol pred voľbami. Nesúhlasí s poslancom Slepákom, že by 
obec teraz mala prestať riešiť projekty lebo idú voľby. Ak je to potrebné a slúži to 
pre rozvoj obce tak poslanci musia rozhodnúť aj týždeň pred voľbami. Tiež 
nesúhlasí s tvrdením o katastrofálnom stave domu smútku, sama v ňom 
upratovala, a vie v akom stave reálne je.     
 
Poslanec I. Slepák reagoval na poslankyňu I. Holejovú len poznámkou, že 3 krát 
použila slovné spojenie „po druhe“ pričom k obsahu sa nevyjadril. 
 
Starosta požiadal poslancov, aby nešírili nepravdy ohľadne stavu budovy domu 
nádeje. Ten nie je v havarijnom stave, potrebné je opraviť schodiská a vymeniť 
jedny dvere. Strecha nie je v takom stave ako sa prezentuje. Pripomenul, že obec 
investovala do výmeny vybavenia interiéru Domu nádeje.   
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Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
podanie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z Fondu na 
podporu športu v rámci výzvy „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ na projekt „Multifunkčný športový areál Pusté Čemerné“ a 
spolufinancovanie tohto projektu vo výške minimálne 40% z vlastných 
prostriedkov rozpočtu obce a municipálneho úveru. 
 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 2 – I. Holejová, Ing. T. Melega,  proti 2 - Š. Mikloš, I. Slepak, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
 
Návrh uznesenia nebol prijatý. 
 

6. Plán 
preventívnych 
protipožiarnych 
kontrol na rok 
2022 -2023   

Starosta predstavil poslancom plán preventívnych protipožiarnych kontrol na 
roky 2022 – 2023.   
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.   
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2022 -2023.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo sa 
0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 
 

7. Správa o 
vykonaní 
preventívnych 

Starosta informoval prítomných poslancov o vykonaní preventívnych 
protipožiarnych kontrol za rok 2021. Správu o vykonaní týchto kontrol predložil 
predseda určenej komisie – Ján Babjak.  
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protipožiarnych 
kontrol za rok 
2021 
 
 

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
správu o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2021. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4  
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo sa 
0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
8. Rôzne Starosta otvoril bod rôzne témou DHZ, ktorá sa riešila aj na poslednom OZ. Keďže 

došlo k zvýšeniu členského príspevku pre členov DHZ, starosta to riešil po 
jednotlivých konzultáciách aktualizáciou členov DHZ. Došlo k zníženiu počtu 
členov a k úprave sumy za členské. Tiež informoval o potrebe zvolania schôdze, 
ktorú prediskutoval s predsedom DHZ.  
Informoval poslancov o možnosti zapojiť sa do projektu ActivityPoint. Ide 
o aplikáciu, ktorá umožňuje návštevníkom finančne podporiť zaujímavé miesta 
v obci.   
 
Tie informoval o pripravovanej realizácii kamerového systému v obci, odpovedal 
na niektoré pripomienky.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
Do diskusie sa zapojil Š. Mikloš, ktorý sa chcel informovať o zámere výstavby 
detského ihriska v areáli futbalového štadióna. K otázke sa pripojil aj poslanec I. 
Slepak. S tým, že je to nevhodné miesto na výstavbu takéhoto ihriska.  
 
Starosta obce informoval, že od nástupu do funkcie je vyzývaný k riešeniu 
neúmernému hluku a nevhodného umiestnenia terajšieho detského ihriska pri 
obecnom úrade, aj na základe týchto podnetov a aj po informovaní poslancov sa 
zapojil do výzvy na vybudovanie komplexného ihriska (detské ihrisko, kompletná 
dopadová plocha, altánok) v tomto areáli. Poslanci boli o tomto kroku 
informovaní, tento projekt je schválený aj v rozpočte na rok 2022. Momentálne 
sa čaká na stanovisko k žiadosti.  
 
K diskusii sa pripojila I. Holejová, ktorá poslancom pripomenula, že to boli 
niektorý z nich, kto tlačili na starostu, aby sa okolie „kupaliska“ upravilo, teraz je 
tu reálna šanca to urobiť.  
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Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie 

 Informáciu starostu obce k DHZ, projekte ActivityPoint, rozmiestneniu 
kamier v obci. 

 Diskusiu ohľadne projektu detského ihriska.   
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo sa 
0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

9. Záver Starosta obce poďakoval poslancom, kontrolórke obce a prítomným 
zamestnancom obce za konštruktívne rokovanie a zasadanie obecného 
zastupiteľstva ukončil.  
 

 
V Pustom Čemernom dňa 09.02.2022 
                                
                                                                                                                                       Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                           starosta obce 
Zapisovateľka:  

Filoména Hakošová  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Štefan Mikloš v. r.                                            

 

Tomáš Melega v. r.                                            

 

 


